



Seminar on "Testing, Inspection and Certification Services on the Environmental Protection Front"

「環境保護方面的檢測和認證服務」研討會

Date 日期 : 29/10/2015 (Thursday 星期四)

Time 時間 : 5pm – 5:30pm

Venue 地點 : Business Exchange Area, Hall 3, AsiaWorld-Expo

亞洲國際博覽館三號展廳商務洽談區

Language 語言 : English 英語

Remarks 備註 : Free Admission 免費入場

Tentative Programme 暫定程序表

5pm -5:25pmTesting, Inspection and Certification Services on the Environmental Protection Front環境保護方面的檢測和認證服務

Speaker 演講嘉賓:

Ms Rebecca Wong, Accreditation Officer of Hong Kong Accreditation Services (HKAS) 黃韻霞女士 香港認可處認可主任

Presentation Abstract 內容大綱

The seminar will give an overview of accredited testing, certification and inspection services on the environmental protection field with an emphasis on management system certification services, and greenhouse gas validation and verification services.

本研討會將介紹獲香港認可處認可在環境保護方面所提供的檢測和認證服務,並會重點提介體系認證服務和溫室氣體審定和核查服務。

Speaker Introduction 演講嘉賓簡介

Ms Rebecca Wong is Accreditation Officer of Hong Kong Accreditation Services (HKAS). HKAS provides accreditation for laboratories, certification bodies and inspection bodies located in Hong Kong HKAS is a member of the International Accreditation Forum (IAF), International Laboratory Accreditation Cooperation (ILAC), Pacific Accreditation Cooperation (PAC) and Asia Pacific Laboratory Accreditation Cooperation (APLAC). HKAS is also a signatory to the multilateral mutual recognition arrangements of these cooperations. All together under these arrangements, HKAS has more than 80 mutual recognition arrangement partners in over 60 economies.

黃韻霞女士為香港認可處認可主任。香港認可處向位於香港的實驗所、認證機構及檢驗機構提供認可服務。認可處是國際認可論壇(IAF)、國際實驗 所認可合作組織(ILAC)、太平洋認可合作組織 (PAC)及亞太區實驗所認可合作組織(APLAC)的成員。認可處亦是這些合作組織的多邊相互承認協議簽署成員,根據這 些協議,認可處在多於 60 個經濟體系內共有超過 80 個相互承認協議夥伴。

5:25pm-5:30pm

Panel Discussion 討論環節

As of 21 September 2014